
Nieuwjaarsconcert KKTL – OC Marke -  21 januari 2024 

 

Hallo collega’s-muziekliefhebbers en uiteraard ook alle anderen.  

 

Sedert 2007 staat hoger genoemde activiteit op ons jaarprogramma .Zoals steeds 

werd dit in goede banen geleid door onze collega ex-bestuurslid Oscar Van Hove. 

Zo ook dit jaar.  

De historische aanwezigheden variëren tussen 62 ( 2011 ) en 24 (2024 ). Een 

negatieve uitschieter voor dit jaar. 

Naar we links en rechts konden vernemen, is dit klein aantal vooral te wijten aan de 

nieuwe locatie : het OC in Marke. De schouwburg in Kortrijk is momenteel aan een 

grondige verbouwing toe, zodat alle evenementen voorlopig moeten uitzien naar 

andere mogelijkheden. 

We startten dus met vele vragen : 

- Is het OC in Marke vlot toegankelijk ? 

- Heeft die wel een goede akoestiek ? 

- Zijn er goede en voldoende zitplaatsen ? 

- Kan men er een volwaardig programma brengen ? 

- ……. 

De terechte twijfels waren evenwel overbodig. De knusse zetels van de schouwburg 

waren er weliswaar niet, doch het alternatief was wel goed. De overige vragen 

kregen een “ja “ als antwoord. 

Het programma was er een van de bovenste plank : het KKTL bracht een mix van 

melodieën uit opera, operette, musical en film. 

Het symfonieorkest met 31 uitvoeders werd gedirigeerd door Bart Feys. Het KKTL-

vocaal ensemble evenwichtig samengesteld uit sopranen, alten ,tenoren en bassen 

bracht het beste van zijn kunnen. Celliste JosefienVanherpe vergastte ons op 

onwaarschijnlijk mooie solo’s, terwijl mezzosopraan Lara Cannaert met haar 

ongelooflijke stem en verleidelijke mimiek terecht alle aandacht naar haar toezoog. 

De applausmeter sloeg menigmaal tilt na elk intermezzo. 

Vertoningen van hoog niveau en deskundigheid ! 

De kenners en/of geïnteresseerden - zo zijn er heel veel onder ons – vinden hierna 

het uitgevoerde programma. 

Zoals gewoonlijk, hadden de afwezigen weer ongelijk . 

 

 



We zien vol verwachting uit naar het programma van 2025 er weliswaar van uitgaand 

dat de metamorfose van de Kortrijkse schouwburg nog  steeds niet voltooid zal zijn. 

Wordt het opnieuw het OC-Marke ? 

Zal er voldoende belangstelling zijn ( conditio sine qua non !! ). 

We wachten af. Geduld is een schone deugd. 

Wordt vervolgd. 

 

Rudi Devos 

 

 

 

Zie ook onze website www.kringkbckortrijk.be 
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